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Proszę o odpowiedź W sprawie:

W związku z przeprowadzona w ostatnim czasie wycinką drzew na terenie byłej

PSP nr 14, proszę o informację dlaczego została podjęta taka decyzja, w odniesieniu

do faktu planowanej Sprzedaży całego terenu w najbliższym czasie? Proszę o podanie
poniesionych przez gminę całkowitych kosztów związanych z wycinką.

Z poważaniem

Dominik Szustakiewicz


